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     CONCEPT - NOTULEN 
 
Onderwerp: Raadscommissie Middelen d.d. 1 oktober 2012 
Aanwezigen: De heer C.C. Mertens (voorzitter), mevrouw E.A. Schreiner (raadsgriffier),  
  de heer E.S. van der Laan (VVD), de heer A. Jongenelen (Burgerbelang),  
  mevrouw M. Jongejan (Burgerbelang), de heer R.K. Appers (HOP), 

 mevrouw A.M. Valent-Groot (PvdA), de heer I.H. Louis (PvdA), de heer T.W. Reijnders 
(VSP), mevrouw M.M.M. Wiedijk (Trots op Nederland), de heer J. van der Starre (Trots 
op Nederland), mevrouw T.J. Visser-Hogeterp (ChristenUnie), mevrouw T. Huijboom-
Brouwer (ChristenUnie), de heer M. Feelders (D66), mevrouw C.A.J. van Diemen (D66), 
de heer M. Koster (CDA), de heer G.E. Oude Kotte (CDA), de heer R.H. Schoemaker 
(GroenLinks) en mevrouw S. van der Werff (GroenLinks). 
 

Afwezigen:  De heer T.L. Mars (VVD), de heer A. Harren (VVD). Mevrouw C. van ’t Schip-Nieuwboer 
(HOP) en mevrouw S. van der Werff (GroenLinks) 

 
Bestuurlijk: Wethouder L.H.M. Dickhoff en burgemeester H. ter Heegde 
Ambtelijk: Mevrouw T. Steur 
Notuliste: Mevrouw J. van ‘t Ende  

 
Nummer Onderwerp Actie 
 
1. 

 
Opening en mededelingen 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
 
Er zijn afmeldingen van de heren Mars en Harren en de dames 
Van ’t Schip-Nieuwboer en Van der Werff. 
 
Trots deelt mee dat het Kaliz comité door bezuinigingen is 
opgeheven. De stedenband is wel behouden, echter alleen voor 
de vorm heeft dit geen toegevoegde waarde. De fractie komt 
volgende maand met een initiatiefvoorstel om de stedenband 
nuttig en functioneel te laten bestaan. Gedacht wordt aan 
jaarlijks gekozen thema’s, waarbij scholen en het bedrijfsleven 
een rol gaan spelen. Uiteraard brengt dit kosten met zich mee en 
de fractie vraagt een ieder dan ook na te denken om 
medewerking te verlenen om in de begroting van 2013 een 
kleine post van 5000 euro te reserveren hiervoor. Het 
initiatiefvoorstel zal in november worden ingediend. 
 

 
 
 

 
2. 

 
Publieksrondvraag/spreekrecht 
Er hebben zich geen sprekers gemeld.  

 
 
 
 

 
3. 

 
Vaststellen notulen van de commissievergadering van 3 
september 2012. 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van de notulen vraagt HOP naar de 
terugkoppeling van wethouder Binnendijk naar de heer Meijer, 
die ingesproken heeft over de hoogte van leges. Dit zal worden 
nagevraagd en de commissie wordt hierover geïnformeerd. 
 
 

 
 
 
 
 
 
Wethouder 
Binnendijk 
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PvdA vraagt of er inmiddels een advies is van de bezwaar- en 
beroepscommissie inzake de escort inrichting. Dit is nog niet het 
geval. 
 
ChristenUnie merkt op dat papieren stukken wellicht 
geprojecteerd kunnen worden op schermen in de raadzaal voor 
publiek. De raadsgriffier onderzoekt dit en koppelt dit terug in het 
raadsconvent.  
 

 
 
 
 
 
 
 
raadsgriffier 
 

 
4. 

 
Actieve informatie vanuit het College / Wet 
Gemeenschappelijke Regelingen (WGR) 
Wethouder Dickhoff doet een mededeling over de 
werkkostenregeling. Er geldt een overgangstermijn tussen 1 
januari 2011 en 31 december 2013 om de onkostenvergoeding 
te bruteren. De brutering zal 52% bedragen, het maximale tarief. 
Dit zal per 1 januari 2013 of per 1 januari 2014 ingevoerd 
worden. De beslissingen van het nieuwe kabinet worden 
afgewacht, maar de raadsleden zullen uiterlijk december 
hierover bericht ontvangen.  
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat de Ballotrabrug 15 
oktober geopend wordt, hiervoor is de heer Ballotra uitgenodigd. 
 
‘Hartje Winter’ lijkt technisch gezien nu op het Coolplein te 
kunnen plaatsvinden. Echter, er is niet voldoende sponsorgeld 
toegezegd. Fracties zullen bespreken of zij met een kleine 
overschrijding van de toegezegde gelden akkoord kunnen gaan 
en laten dit weten tijdens de raadsvergadering van 16 oktober. 
HOP roept alle fracties op om ‘Hartje Winter’ vooral door te laten 
gaan.  
 
Er zijn brieven ontvangen van inwoners van de Stellingmolen. 
Omwille van het onderzoek is burgemeester Ter Heegde erg 
terughoudend. Er lijkt een oplossing te zijn. In de tussentijd 
treedt de politie op bij acute overlast. Ook de gemeente 
controleert de wet- en regelgeving. Woonwaard richt zich op de 
structurele aanpak. Dit soort situaties komt veel vaker voor. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
5. 

 
Actualisatie Algemene Plaatselijke Verordening 
Tijdens de behandeling van dit onderwerp blijkt dat de leden 
zonder Ipad bijlage 4 niet ontvangen hebben. Hierin zijn de 
onderbouwingen verwerkt waarom bepaalde artikelen uit de APV 
verwijderd of gewijzigd zijn. Besloten wordt dit punt door te 
schuiven naar de volgende vergadering. Verzocht wordt de 
huidige ontvangen stukken in portefeuille te houden.  
 
Er zijn echter wel al wat vragen van verschillende fracties en die 
worden behandeld.  
 
Burgerbelang en Trots komen beiden terug op het vervallen van 
het artikel betreffende hinderlijke beplanting. De vraag is hoe 
men hierop in de toekomst wil gaan handhaven.  
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat er 2 fouten in de APV 
staan en aangepast zullen worden. Het artikel over hinderlijke 
beplanting blijft bestaan. Bij de beslistermijnen is sprake van 
twee termijnen i.p.v. drie, zoals nu in de APV vermeld.  
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Namelijk 20 weken voor evenementen en 8 weken voor overige 
aanvragen.  
VVD wil weten waarom er voor alle vechtsporten een vergunning 
moet worden aangevraagd en waarom hier geen ondergrens 
ingezet kan worden. 
 
HOP geeft aan dat wanneer artikelen uit de APV gehaald 
worden, zoals artikelen over winkelwagens en het exploiteren 
van sekswinkels, deze artikelen weer lastig op te nemen zijn. 
Het geeft nu een handvat om te handhaven. 
In de inhoudsopgave staan diverse punten gereserveerd, wat 
wordt hiermee bedoeld? 
 
ChristenUnie wil weten waarom het artikel rondom reclame-
uitingen bij een bordeel gehandhaafd wordt en die bij 
sekswinkels eruit gelaten wordt. Ook hierbij is geen mogelijkheid 
meer tot handhaven. 
 
De VSP denkt dat de uitspraak van de beroep- en 
bezwaarcommissie inzake de escortinrichting wellicht van 
invloed kan zijn op sommige artikelen uit de APV. Wellicht moet 
op de uitspraak gewacht worden, alvorens de APV vast te 
stellen. Bij het artikel over kampeermiddelen is de VSP in de 
veronderstelling dat er onderscheid gemaakt wordt tussen zomer 
en winter.  
 
CDA vraagt waarom artikel 244a nu 245a is geworden, het 
onderwerp is hetzelfde. De fractie is blij met de aanpassing van 
artikel 248 naar gebiedsgericht. Echter, artikel 274a, openbaar 
drugsgebruik is hetzelfde gebleven. Dit zou ook aangepast 
worden.  
 
GroenLinks verwijst naar de verweesde fietsen. Zijn er nog meer 
gebieden waar dit van toepassing is behalve het Stationsgebied. 
Wanneer worden de fietsen weggehaald, is hier een bepaling 
voor? 
 
Burgemeester Ter Heegde beantwoordt een aantal vragen.  
Wat betreft de vechtsport zal en er een categorie worden 
toegevoegd aan de APV van vechtsporten die vergunningplichtig 
zijn.  
 
In de bijlage 4 wordt per artikel aangegeven waarom het 
geschrapt is. Vaak is dit artikel al in een andere wet geregeld of 
er is nooit sprake van geweest binnen Heerhugowaard. 
 
D66 heeft begrepen dat de APV niet dient om bestemming van 
technische zaken te regelen. 
 
HOP denkt dat het voor de handhavers makkelijker te hanteren 
is op basis van de APV, dan op basis van het wetboek. 
 
CDA geeft aan dat een handhaver niet met de tekst van de APV 
de straat opgaat. Wanneer iets in het strafrecht geregeld is, mag 
dit niet in de APV staan.  
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Burgemeester Ter Heegde vult aan dat wanneer iets in het 
bestemmingsplan geregeld is, dit ook niet in de APV opgenomen 
mag worden.  
 
Sommige punten in de inhoudsopgave zijn gereserveerd, omdat 
de VNG in de toekomst voorziet dat deze punten mogelijk 
ingevuld kunnen worden door artikelen.  
 
Vanuit de bestuurlijke organisatie vindt men ingrijpen bij 
pornografische uitingen erg ver gaan, maar dit is een politieke 
afweging.  
 
PvdA vraagt of hierop de laatste jaren is gehandhaafd. 
 
Burgemeester Ter Heegde antwoordt dat dit zich nog nooit heeft 
voorgedaan.  
 
VSP vraagt naar de betekenis van ‘onroerende zaak’. 
D66 geeft aan dat dit hetzelfde betekent als onroerend goed. 
 
Het verschil van het stallen van caravans in winter en zomer is al 
enkele jaren geleden uit de APV gehaald.  
 
De door het CDA genoemde vernummering is een fout en zal 
hersteld worden.  
 
Het artikel over openbaar alcoholgebruik wordt op aandringen 
van de politie aangepast naar het huidige artikel, dus niet 
gebiedsgericht.  
 
Het CDA vindt dit betreurenswaardig en buiten alle proporties.  
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat eerder besloten is, 
wachtende op de wetswijziging, de tekst te laten zoals het is.  
 
D66 vindt het nu wel erg lang duren voordat het OM met deze 
wetswijziging komt.  
 
CDA stelt tevens voor een aparte bepaling op te nemen voor 
jeugd tot 18 jaar.  
 
Het artikel inzake verweesde fietsen ziet toe op plaatsen waar 
fietsen niet in rekken zijn neergezet. Deze fietsen krijgen een 
sticker en blijven 28 dagen staan voordat ze weggehaald 
worden. De raad draagt de bevoegdheid hiervoor over aan het 
college. 
 

 
6. 

 
Rondvraag en sluiting 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.10 uur. 
 

 

 


